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1 Opening en vaststellen agenda 
 
Vastgesteld 
 
2 vaststellen verslag (openbaar) 9 mei 2012 
 
Vastgesteld 

 
3 Organisatieontwikkeling 
 
De gemeentesecretaris geeft een presentatie, de wethouder P&O is aanwezig om waar nodig 
bestuurlijk toe te lichten.  

• Uitgangspunten van de organisatieontwikkeling zijn tevredener klanten, betere producten en 
ruimte voor medewerkers. 

• Het presidium besluit na de zomer een BIO te organiseren waarin dit onderwerp uitgebreid aan 
de orde komt. Tijdens deze BIO zal de raad de portefeuillehouder feedback geven over hoe zij 
deze organisatieontwikkeling beoordelen in het licht van het raadsbesluit over de bestuurlijke 
toekomst. Het presidium vindt het belangrijk dat tijdens die BIO ook ruimte wordt gegeven aan 
medewerkers. De tussenrapportage over proeftuinen zal meegenomen worden. 

 

4 Contact organisatie-burgers 
 
Het presidium gaat in gesprek met de wethouder P&O en de gemeentesecretaris in gesprek over 
dit onderwerp.  

• Het presidium geeft een aantal voorbeelden van signalen die raadsleden krijgen over minder 
goed verlopend contact tussen ambtenaren en burgers. Hieraan is ook gerefereerd in de 
raadsvergadering over de jaarstukken. 

• Soms hele basale problemen, zoals niet nagekomen afspraken. Raadsleden vinden dat moei-
lijk uit te leggen. 

• Presidium is van mening dat nieuwe bestuursstijl ook bij ambtenaren bekend moet zijn. 
• De gemeentesecretaries legt uit dat het er om gaat te leren van fouten en kijken naar het sys-

teem dat achter de fout zit. Zijn daar hard mee bezig, nu misschien wel het moment  voor. 

• Het presidium maakt de afspraak signalen die zij krijgen te blijven neerleggen bij gemeentese-
cretaris en portefeuillehouder. 

 
 



 

 

 

5 Fractieondersteuning 
 

• Het presidium besluit de griffier de opdracht te geven om een uit te werken dat iedere fractie de 
mogelijkheid krijgt gebruik te maken van een budget van 250 euro per jaar per fractie. Voor-
waarde is dat dat met lage administratieve problemen gebeurt. 

 

 
6 Commissieleden 
 

• Het presidium voert een discussie over commissieleden. 
• Het uitgangspunt is dat zij met name een meerwaarde vormen voor de fracties en dat de waar-

dering vooral vanuit de fracties komt.  

• Het presidium spreekt af om er bewuster mee om te gaan of commissieleden in bepaalde situa-
ties al dan niet mee mogen doen. 

• De notitie over commissieleden zal worden toegevoegd aan het handboek. 
 

 
7 Toezeggingenlijst en agendavoorraad  
 

• Het presidium verzoekt de griffier uit te zoeken hoe het zit met het vervolg op het dossier Noor-
doebers. Toevoegen op toezeggingenlijst. Verwondering over dat er sinds het raadsbesluit over 
dit voorstel niets meer is vernomen.  

• De griffier zal het document agendavoorraad inzichtelijker maken en in de zomer samen met 
de organisatie tot een actuele reële planning komen. 

• Sportaccommodaties wordt week later, ivm actuele info.  

• De toezegging over de oude Wipmolenlocatie wordt toegevoegd. 
 
 

8 Jaarverslag griffie 
 

• Het presidium neemt kennis van het jaarverslag. 

 
 
9 Nieuwe Bestuursstijl en Structuurvisie 
 

• Het presidium besluit conform de notitie een werkgroep in te richten van 3 tot 6 raadsleden dat 
hiermee aan de slag gaat. 

• Namen worden binnen een week aan de griffier gemeld. 

• Het presidium verzoekt het college dit mee te nemen  in het traject.  

 
 
10 Stukken komende raadsronde (Zie bijlage) 
• De PPN en de tussenevaluatie zullen worden verwijderd van de commissie Bestuur. Deze ko-

men direct in de raad. 
• Er wordt een commissie Grondgebied toegevoegd. Enig agendapunt op die commissie is het 

dossier Hornbach.  
o Wethouder Veerman legt uit dat door problemen die de Gasunie heeft met de na-

bijheid van de Jozuagemeente, het bestemmingsplan vertraging oploopt. Er komt 
wel een RIB over het dossier Hornbach, daar kan de raad al vast over praten. Het 
college zal het voorstel niet splitsen. 

o Het presidium is van mening dat de raad eerst moet snappen hoe het dossier pre-
cies in elkaar zit en waarom de koppeling is gemaakt. 

o Dit zal worden geagendeerd voor 19 juni. 
o Alle betrokkenen worden uitgenodigd. 



 

 

 

• Bij de algemene beschouwingen op 26 en 27 juni worden beide documenten tegelijk geagen-
deerd.  

 
 
11 Vanuit de agendacommissie Drechtraad 
 
• Het presidium neemt kennis van deze notitie. 

 
 
12 Rondvraag 
 

• Dhr. Lavieren vraagt hoe het nu zit met Blikken op de Raad, wanneer mogen die worden aan-
geleverd? De griffier antwoordt dat het de bedoeling is dat na de laatste dinsdag van de maand 
de fracties hun ‘blik’ aanleveren. Deze mag gaan over alle onderwerpen die gedurende de bij-
eenkomsten die maand aan bod zijn geweest, inclusief de Drechtraad. 

• Dhr. Veerman meldt dat de Raadsinformatiebrief over de sportaccommodaties een week is 
vertraagd omdat dan meer informatie beschikbaar is.  

 
13 Sluiting 
 
 
 
 
 
 
Dit verslag is nog niet vastgesteld. 


